
Szerződés ajánlat 
 

 

Wass Albert Művelődési Központ valamint Bacher Gyula között kötendő megbízási 

szerződés hangosítási tevékenység végzésére. 

 

Az előzőekben 2019-ben kötött szerződés jelenlegi körülmények között számomra a díjazás 

tekintetében elfogadhatatlan. Az említett szerződés kb öt évvel ezelőtt fogalmazódott, még 

az elődöm idején. 

A művelődési házban rendezendő programok lebonyolítása az akkori körülményekhez 

képest az alábbiakban módosult: 

 

- A rendezvények technikai igényei megváltoztak. A rendelkezésre álló technikai eszközök 

kora, állapota sok esetben nem megfelelő a rendezvények lebonyolítására. Kevés az a 

program amelynél nem használok saját technikai eszközöket. 

Fénytechnikával a művelődési ház egyáltalán nem rendelkezik, így az a saját eszközökkel 

van megoldva. 

Nagytermen kívüli programok alkalmával teljes mértékben saját technikát használok. 

A lebonyolított rendezvényeken úgy gondolom nem lehetett panasz a hangosításra, 

hangminőségre. Példaként említeném, hogy az Idősek napi rendezvényen használt saját 

technika közel 1,5 Mft értéket képvisel. 

A művelődési ház eszközparkjával lebonyolíthattunk volna pár élvezhetetlen minőségű 

rendezvényt, 20-30 éves eszközökről beszélek. 

Az elődöm semmiféle saját technikai eszközt nem használt, a rakodásban a költségvetési 

üzem dolgozói állandóan segítségére voltak, a cég saját járművével biztosította az eszközök 

szállítását. Jelenleg a rakodást, szállítást is én végzem, saját gépjárművel. 

Havi szinten 15-20 alkalommal kell megjelennem a művelődési házban, próbák, 

előkészületek, programok lebonyolítása miatt. Ez Hánta viszonylatában is 150-200 km havi 

megtételét is jelenti. 

A ráfordított időm 30-40 órát is igénybe vesz havonta. 

 

A fentiek figyelembevételével a jelenlegi bruttó 73.000,- Ft-os szerződési összeg számomra 

elfogadhatatlan, azt 130.000,- Ft-ra kérném módosítani. 

 

Tisztelettel: 

 

Bacher Gyula 

 

Kisbér, 2021. november 16. 

 

  
Pénzügyi Bizottság javaslata: 

 

A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy a díjemeléssel kapcsolatos döntés meghozatalára 2022. 

januárjában, az Önkormányzat 2022. évi költségvetése tervezésekor térjen vissza a képviselő-

testület. 

 

Javasolja továbbá olyan árajánlat bekérését, amelyben óradíjban kerül meghatározásra a 

tevékenység díja. 


